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Registratienr.:            20-47cie
 
Datum:                       5 juli 2020
 
Onderwerp:                Raadsvragen PvdA commissies 6 juli 2020
 
Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden:

Commissie AZ
- RV 20/24 1e wijziging verordening Winkeltijden Oostzaan 2014
- RV Is deze wijziging tijdelijk (tot wanneer) of openeinde/tot herroeping?
- Wat is het voordeel van een hardheidsclausule boven incidentele corona ontheffing?

- RV 20/29 Zienswijze VRZW
Oostzaan krijgt €15.000 terug. Is dat structureel? 

- In de aanbiedingsbrief staat verouderde informatie over de invoering van de 
omgevingswet. Gaat nu pas in 2022 in. Heeft dat gevolgen voor de begroting?

- RV 20/42 Aanbesteding datacenter 2020 OVER-gemeenten
- Kunt u een indicatie geven van het risico gezien de hoeveelheid PM en nacalculatie?
- Waar is bijlage 2 (p2)?
- Als er meer van de expertise van de dienstverlener gebruik wordt gemaakt heeft dit dan ook 

nog personele gevolgen voor OVER?
- Staat tegenover de forse budgetverhoging elders in de uitgaven een besparing?

Commissie Leefomgeving

- RV 20/19 Bestemmingsplan locatie Radio9 
- Wat is de verwachte opbrengst voor de gemeente rekening houdend met het feit dat er voor 

de ontwikkelaar een aantal kostenverhogende/opbrengst verlagende randvoorwaarden zijn 
(schoonmaken grond, geluidsmaatregelen, minimaal 30% sociaal). 

- Is er nagedacht over een opbrengst die een andere (socialere) exploitatie zou rechtvaardigen, 
gezien het feit dat het een van de weinige plekken betreft waar de gemeente de grond bezit?

- RV 20/32 ODIJmond

- In de aanbiedingsbrief staat verouderde informatie over de invoering van de 
omgevingswet. Gaat nu pas in 2022 in. Heeft dat gevolgen voor de begroting?

- Kan volgens de heer van Kalken de Omgevingsdienst in de uitvoering overweg met de keuze 
van Oostzaan om de VTH verordening zelf uit te voeren?

- RV 20/37 Koersdocument
- In het RV: ‘De input van de Raad wordt niet verwerkt in het Koersdocument, maar is 

een eerste aanzet voor het uitwerken …’ Wat betekent dat precies m.b.t. de 
kaderstellende rol van de Raad. In hoeverre heeft de geleverde input van de raadsleden 
invloed op de koers?

- Is de deadline nog steeds 2024 of is dat nu 2025?
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- P.12 Uitdagingen: Hoe voorkomt het College dat er te weinig betaalbare woningen 
worden aangeboden?

- Maakt samenwerking met Zaanstad ook deel uit van het proces om slagvaardig 
antwoord te vinden op de uitdagingen?

- P.14 Welke koers stelt u voor m.b.t. ‘Meer zorg voor de agrarische bodem’?
- Wat moeten wij ons voorstellen bij een ‘agribusinesslandschap’in Oostzaan?

 
- RV 20/25 Groen beheerplan
- In principe mooi en duidelijk plan. Het kost veel geld. Hoe denkt u dat te financieren in de 

huidige tijd? Is het haalbaar? 
- Op blz. 12 wordt gemeld dat na de groenstructuurvisie (2017) nu het groenbeheerplan komt 

en later het groenbeleidsplan. Als gevolg van het beleidsplan kan het beheersplan aangepast 
moeten worden. Is dat niet een omgekeerde volgorde? Eerst visie, dan beleid en dan beheer?

- Blz 25 Voor het invoeren van een planmatige aanpak vraagt u € 108.950,--. Waarom kost dit 
zoveel?

- Blz 1 Een digitaal beheersysteem. Wat kost dat en wat voegt het toe?
- Blz 11 n.a.v. Hoe wordt nu de controle van de boomveiligheid en het snoeien bijgehouden? Is 

daar nu een systeem voor?
- Blz 14. U wilt het groenbeheer aanpassen aan andere disciplines. Dat vraagt veel 

communicatie. Heeft u daar een plan voor?
- Blz 17 onderaan. Onderzoeksplicht. Eerste bullit controle 1x in de 3 jaar. Laatste regel 1x in 

de 4 jaar? Wat klopt?
- De eikenprocessierups. Hoe groot is de overlast hiervan op dit ogenblik en wat wordt eraan 

gedaan?

Commissie Sociaal Domein
- RV 20/39 Budget fysieke toegang Sociaal Domein
- Wie hebben allemaal meegesproken over de invulling van de ruimte?
- Wie (welke organisaties) komen er te werken? 
- Hoe vaak zal het “adviespunt” geopend zijn voor onze inwoners? Nu is dat twee keer per 

week. Blijft dat zo?
- Kunnen de ruimten ook gebruikt worden door anderen? Eventueel verhuur voor 

vergaderingen e.d.?
- De verbouwing gaat veel geld kosten. Het is slecht te controleren of dat nodig is. B.v. is een 

extra uitgang aan de andere kant van het gebouw nodig?
-  Het toilet dat gepland staat, is dat noodzakelijk? Vlakbij zijn voldoende toiletten.
- Bij de risico’s noemt u: onvoorziene technische problemen. Hoe groot acht u dat risico?
- Wat doet u wanneer er geen aannemer te vinden is binnen de gestelde termijn?
- De ruimte waar de Bieb is gehuisvest, is niet afgesloten. Kan dit niet hinderlijk zijn, zowel voor 

bibliotheekbezoekers, als voor mensen die in de centrale ruimte zitten?

- RV 20/36 Jaarrekening en Begroting GGD
Begroting: Is een verdere (loonkosten)stijging b.v. ten gevolge van de Coronacrisis te 
verwachten? Er is een extra beloning toegezegd door Den Haag. Raakt dat ook de GGD?

- Blz 17. De bezettingsgraad bij infectieziekten is onder de norm. Is dit met of zonder  de extra 
toegezegde gelden hiervoor.

- De gevraagde investering voor nieuwkomers is niet gehonoreerd. Wat kunnen hiervan de 
gevolgen zijn?

- Blz 25 ad A. Probleeminventarisatie n.a.v een melding. Het aantal meldingen is 604, maar 
jaarlijks worden er 150 meldingen meer per jaar behandeld. Dat aantal zal nog toenemen. 
Zullen de kosten hiervan dan niet stijgen? Is dit dan wel een reële begroting?
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Namens de PvdA Oostzaan

Eelco Taams - fractievoorzitter


